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Številka:  0324-0005/2016-2 
Datum:   19.10.2016  

 
ODBOR ZA TURIZEM 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
12. redne seje ODBORA ZA TURIZEM v mandatu 2014-2018, ki je bila 5. 1. 2016, ob 
7.30, v prostorih sejne sobe Občine Podvelka, Podvelka 13, 2363 Podvelka. 
 

 
 
Prisotni člani:   Aleksander Golob - predsednik, mag. Jože Marhl, Miran Pušnik, Milan 

Robnik, Ivanka Vomer. 
 
Opravičeno odsoten/a/i:  / 
 
Neopravičeno odsoten/a/i: / 
 
Ostali prisotni:  Janja Britovšek - ref. IV. za adm. zadeve. Anton Kovše - župan. 
 
 
 
AD 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 
 
Predsednik odbora, Aleksander Golob (v nadaljevanju predsednik) je pozdravil prisotne ter 
ugotovil, da je odbor sklepčen, saj je na seji prisotnih 5 članov odbora.  
 
S sklicem seje so člani odbora prejeli dnevni red 12. redne seje Odbora za turizem.  
 
SKLEP: 
Odbor sprejme predlagan dnevni red 12. redne seje. 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
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Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 
AD 1 
POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE ODBORA ZA TURIZEM   
 
Predsednik je podal, da je bilo gradivo za to točko priloga za to sejo. 
 
 
Po razpravi je dal predsednik na glasovanje 
 
SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 10. redne seje Odbora za turizem.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
AD 2 
POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE ODBORA ZA TURIZEM   
 
Predsednik je podal, da je bilo gradivo za to točko priloga za to sejo. 
 
 
Po razpravi je dal predsednik na glasovanje 
 
SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 11. redne seje Odbora za turizem.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
AD 3 
NOMINACIJA KAPLE; MOJA DEŽELA – LEPA IN GOSTOLJUBNA 2016 
 
Predsednik je podal, da so Kaplo prijavili na zgoraj navedeni razpis in je bila tudi 
nominirana. Priznanje v kategoriji »Najlepše vaško jedro« se bo podelilo v Radencih, 11. 
10. 2016. Katero mesto je Kapla dosegla še ni znano. Tudi v reviji »Lipov list« se bo objavil 
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članek o Kapli. Predlagal je, da naj bi se prejeto priznanje podelilo na Kapli, mogoče na 
Miklavževem večeru. 
 
Gospod Pušnik je podal, da Kapla v tem letu praznuje 950 let omembe kraja. V VS Kapla 
so se pogovarjali, da bi ta jubilej združili z Miklavževim koncertom.    
 
 
 
 
AD 4 
PREDLOGI ZA PRORAČUN 
 

 Člani odbora bodo do naslednje seje Odbora za turizem pripravili predloge za 
proračun Občine Podvelka.  

 Ob glavni cesti bi bilo potrebno namestiti usmerjevalne table za Flosarski muzej, 
Potomko najstarejše trte z Lenta ter Hribernikovo slopno znamenje. 

 Določiti bi bilo potrebno najpomembnejše turistične točke v občini ter jih opremiti z 
tipskimi obrazložitvenimi tablami.    

 
Predsednik je še dodal, da je bil v Slovenskih novicah objavljen članek o Flosarskem 
muzeju ter o Kovačiji pri kovaču. Dodal je, da bo potrebno pripravit table in propagandni 
material za kolesarje. 
 
Gospod Pušnik je podal, da bodo na Kapli obnovili pešpoti in table ob teh poteh. Željo imajo 
urediti vaško jedro ter odpreti muzej v skednju župnišča. 
 
Župan je še dodal, da so bile Ljudske pevke s Kaple izbrane, kot predstavnice Koroške in 
bodo nastopile 16. 10. 2016 v Rogaški Slatini.  
 
 
 
 
AD 5 
Razno 
 
Gospa Vomer: 

 Vprašala je, če so se že namestili odstranjeni kamni pri cerkvi svetega Janeza. 
- Župan je odgovoril, da ne ve in bo zadevo preveril. 

 Dodala je, da je na Kovačiji pri kovaču potekala likovna kolonija in upa, da bo postala 
ta likovna kolonija tradicionalna. 

 Vse prisotne je povabila na Kovačijo pri kovaču, saj bo kovačija 16. 10. 2016 gostila 
APZ Maribor. Takrat bo tudi razstava likovnih del likovne kolonije. 

 
Gospod Marhl: 

 Priprave na trgatev Potomke najstarejše trte z Lenta so v polnem teku. Trgatev se bo 
izvedla 9. 10. 2016, po sveti maši. Vsi obiskovalci bodo tudi pogoščeni. Potomka je 
obrodila kar 117 grozdov. 
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S tem je bil izčrpan dnevni red 12. redne seje odbora, zato je predsednik ob 8:55 sejo 
končal. 
 
 
 
Zapisnik zapisala:                                                      

 

Predsednik odbora: 
 

  
Janja BRITOVŠEK                                                     Aleksander Golob, lr.                                                            

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


